

Nummer 2 ga ik doen. Misschien goed om Hugo vrijdag dan ook gelijk beeld te geven van deze andere onderwerpen? (koers serologische testen, pre-symptomatisch testen, relatie met BCO & de mogelijke impact app). Of wil je dat pas doen na advies OMT?

Misschien helpt het hem om nog eens de koers op dit moment bij elkaar te zien en te weten waar het zou kunnen gaan veranderen/schuiven.
Hugo

Verzonden met BlackBerry Work
(www.blackberry.com)

Van: (10)(2e) (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>
Datum: zondag 17 mei 2020 3:05 PM
Aan: (10)(2e) (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>
Kopie: (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>
 <(10)(2e)@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Test overleg morgen

Dag allen ((10)(2e), welkom bij de club!)

Ad 1) mee eens. Dan gaat dat wmb ook in beginsel de uitkomst van de stuurgroep LCT worden op dit punt morgen.

Ad 2) graag!

Ad 3) terechte discussie, zeker voor de lange termijn. Hoor graag waar jullie discussie toe leidt. Nb als we hem aan OMT willen voorleggen, dan liefst ook in de komende ronde...

(Ps komende omt-advies doet vermoedelijk uitspraak over testen vo-leerlingen en daar zal gelden: iedereen met klachten - een andere lijn dus dan bij po. Aangezien dit wsl pas vanaf 1 juni is, mi geen consequenties voor uitwerking testcapaciteit)

Met vriendelijke groet,

(10)(2e)

(10)(2e)

Verzonden met BlackBerry Work
(www.blackberry.com)

Van: (10)(2e) (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>
Datum: zondag 17 mei 2020 1:54 PM
Aan: (10)(2e) (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>
Kopie: (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>
 <(10)(2e)@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Test overleg morgen

Ha (10)(2e)

Voordat ik op mijn racefiets stap:

1) in bijlage notitie Taskforce serologie van vrijdagmiddag. Kan mi morgenochtend in Stuurgroep mee (actie (10)(2e)). Ik lees in jouw mail een voorkeur voor optie 2 (maatschappelijke/werkgeversbehoefte aan de markt laten, het blijft immers handel in wegnemen onzekerheid zonder publiek belang) maar wel met enkele richtinggevende kaders om juist de publieke belangen zoals bescherming van consument en kwaliteit van zorgverlening veilig te stellen. Volgens mij zijn de kaders waarbinnen IGG opereert (markttoelating obv Europese Hulpmiddelen richtlijn) en Wkkgz (veilige, verantwoorde zorgverlening) hierbij leidend. Het is denk ik aan (10)(2e) (10)(2e) ism IGG en (10)(2e) om hier een goede tekst voor een beleidskader oid te maken, wat ook gecommuniceerd kn worden. Zij hebben hier dinsdag overleg over.

2) Sprong 70K: nota aan minister na Stuurgroep vrijdag lijkt mij goed plan. Vraagt dan wel om de 3 sporen en trekkers

daarvan (1- reguliere capaciteit opschalen / (10)(2e) 2- poolen / (10)(2e) 3- innovatiecall / (10)(2e) deze week aan te sporen om as vrijdag een stuk ter besluitvorming in te brengen. Manage jij dat Hugo?

3) we voelen in ons team de druk om testbeleid kritisch te blijven bezien. Drie discussies: 1) sneller verruimen voor patiënten (artsen lijken nog altijd terughoudend) 2) snelheid doorlooptijd testen in belang van snel uittrappen brandjes (studie (10)(2e) (10)(2e)) 3) adresseren inzichten in a/pre symptomatische besmetting (en transmissie) serieuzer te bekijken, mede naar aanleiding van internationaal overzicht dat MEVA op mijn verzoek heeft gemaakt. Concreet: 1) personeel en bewoners verpleeghuizen/instellingen direct geheel testen bij nieuwe uitbraak 2) patiënten voor opname in ziekenhuis testen bij >24u verblijf, 3) nieuwe bewoners vph/ instellingen testen bij opname 4) PG kant: opgespoorde contacten na 4 en 6 dagen mogelijkheid bieden tot testen (a la (10)(2e)). Evt 'verdachte personen' testen. Bespreken we morgenochtend eerst onderling. (10)(2e) heeft RIVM advies gevraagd. Misschien zelfs OMT advies nodig. Met wat mij betreft achterliggende vraag: hebben deze 4 toepassingen niet voorrang boven 'iedereen met klachten testen'? Gelet op testcapaciteit....

Groet

(10)(2e)

Verzonden met BlackBerry Work
(www.blackberry.com)

Van: (10)(2e) (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>

Datum: zondag 17 mei 2020 11:22 AM

Aan: (10)(2e) 1 (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>, (10)(2e) (10)(2e) (10)(2e) <(10)(2e)@minvws.nl>

Onderwerp: Test overleg morgen

Ha heren,

Morgenochtend in ons testoverleg komt iig serologie terug. De besluiten die vrijdag wat wazig waren en bleven hangen zou ik eigenlijk maandag toch wel willen afdoen. Ik heb de voorzet van (10)(2e) nog niet gezien(jullie wsl ook niet ?); iets zegt mij echter dat wij hier wat sturend in moeten zijn.

Stuurgroep had al besloten dat we serologie op dit moment niet centraal gaan inkopen: het is geen vechtnmarkt en we hebben net 1. Mln ingekocht, waarvan bij mijn weten nog 0,5 mln te verdelen is. Tenzij er wijzigende omstandigheden zijn, zie ik geen aanleiding om hier op terug te komen.

Tweede vraag die voorligt is of wij enigszins sturend willen zijn in wie wel en niet serologie testen mag aanbieden. (Welke eisen stellen we landelijk zowel aan kwaliteit van de test, als de toegang ertoe). Theoretisch kunnen we wel een verhaal hebben dat zo'n test maar beperkt iets zegt over je immuniteit voor altijd, maar ik vermoed dat dat veel bedrijven worst zal zijn (beter iets dan niets). Uiteraard afhankelijk van de inbreng van (10)(2e) es morgen, zou ik als conclusie willen trekken dat dit een beleidsbeshuit is en wij dat op ons nemen. Aan (10)(2e) (10)(2e) om dan de voors en tegens op een rij te zetten met advies, dat wij dan in een nota aan Hugo kunnen voorleggen. Mee eens?

Serologie is voor morgenochtend denk ik belangrijkste punt, toch?

Tav de opschaling van 30.000 naar 70.000, zou ik na het debat van komende vrijdag ook eigenlijk een nota aan Hugo willen voorleggen met welke wegen we gaan bewandeling en (vooral ook) de financiële consequenties erbij (!). Ik denk dat het ons helpt hier een ijkmoment in te hebben en Hugo houvast kan bieden welke koers bewandeld wordt. Zou dat lukken, Hugo?

Fijn weekend!

Met vriendelijke groet,

(10)(2e)

(10)(2e)

Verzonden met BlackBerry Work
(www.blackberry.com)